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歡迎你，加入榮譽學程
前
言
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準備好挑戰自己了嗎？

都是為你

這是一個為特別優秀的你所規劃的學程。

在這裡，你可以學到更多，也可以成長更多。

不論是在課程的規劃、活動的安排、時間的管理及人際關係的互動上，

你也必須比別人付出更多的思考，做出更多的取捨。

多樣化的課程

我們規劃了進階專業、通識教育、課外活動之「三環」課程：

1.進階專業課程：培養你具備專業創新與獨立研究的能力。

2.通識教育課程：培養你具備全球視野、反省現狀及關懷社會人群的能力。

3.課外活動課程：培養你具備創意思考與領導統御的能力。

一對一的學術指導教師

當你加入榮譽學程後，系上將為你安排一對一的學術指導教師，協助你在

專業領域上的探索與研究，提供你生活、升學、就業等方面的輔導，並陪

你一起面對並解決相關問題。有機會的話，甚至可以引領你直到研究所畢

業喔！
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Welcome to the Honors Program!01

Are you ready to challenge yourself?

Everything's for you
This is a program for students who are outstanding and gifted.

Students who join the program can learn and develop more throughout this program.

Aside from the programs, activities, time management and relationships, you’ll also 

be needed to put more effort into thinking and more decision-making.

Diversified Courses
The Honors Program consists of the “Three Circles” of education, including advanced 

specialized courses, general education courses, and extracurricular activities.

1. Advanced Specialized Curriculum: The ability of having specialized innovation and  

independent research.

2. General Education Curriculum: The ability of having a global perspective, reflecting 

on current situations and to care for people in the society.

3. Extracurricular Curriculum: The ability of creative thinking and leading.

One-on-one academic supervisor
Each student will be assigned a one-on-one academic supervisor to help you explore 

and research on the professional fields when you join the honors program. Academic 

supervisor should provide students advice and guidance in various areas, including 

academic studies, lifestyle, further studies, and potential options for future employment.

 If possible, your supervisor will lead you through your graduate school.
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豐碩的獎勵制度

為了提升你從事學術研究的能力，並鼓勵你留校續讀研究所，我們特別規

劃了以下兩項獎勵制度，優秀的你千萬別錯過囉！

1.科技部大專學生研究計畫

為了減輕你修課上的負擔，只要你參與科技部大專學生研究計畫且完成

者，即能申請採認進階專業課程1科，還能向本校研究發展處申請最高

13,000元的獎勵金喔！

2.榮譽學程碩士班獎學金

當你完成榮譽學程的修讀，並順利錄取本校碩士班，我們將提供你第一

學年每學期3萬元的獎學金，獎勵你的努力成果並歡迎你的加入，減低

你學費上的負擔，讓你有更充足的時間可以當一個快樂的研究生！

 

榮譽學程網頁在這裡

02

Rewards
In order to raise your research ability, we encourage you to study graduate school 

at TKU. The Honors Program provides two rewards systems:

1.National Science and Technology Council university students research plan We 

hope to reduce your burden on taking courses, therefore, if you finish the 

National Science and Technology Council university students research plan, you 

may apply for credits waiver and transfer the credits from the advanced 

specialized courses for 1 course. Also, there is a chance for you to apply for the 

scholarship (12,000 NTD at most).

2.Honors Program Scholarship

When you finish the Honors Program and start your master degree, we will provide 

a 30,000 NTD scholarship per semester in your first year. We reward you for your 

hard work and welcome your participation. We hope that the scholarship can lower 

your burden on intuition so that you can invest more time on your research.



課程規劃報你知
　　　提升畢業競爭力
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準備好修讀的你，

一定要看看各學院為你精心規劃的課程及活動。

這些規劃將培育你成為一個更具競爭力的頂尖人才，

讓你在就業競爭激烈的社會中能夠卓越超群、脫穎而出！

各學院共同規劃

◆ 由學術指導教師提供一對一之學業指導。

◆ 課程採小班教學，透過密切的師生互動，讓學生有效汲取教師的專

業知識與經驗。

◆ 相關專業課程以英語授課，加強學生外語能力。

◆ 鼓勵學生參與科技部補助大專學生研究計畫，提升研究基礎能力。

◆ 鼓勵學生參與研討會，提升學術研究涵養。

◆ 鼓勵學生參與校內、外競賽活動，提升自身學習動力。

◆ 鼓勵學生參與社團活動，培養領導與服務能力。

◆ 鼓勵學生修習跨領域學分學程，提升多元專業能力。

◆ 舉辦專題演講，邀請產業界菁英蒞校演講。

◆ 舉辦企業實習或參訪活動，讓學生從中體會企業所需專業能力及職

場應對能力。
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Study to raise your competitiveness!03

Pay attention to the courses and activities arranged by each department.

The courses will help you develop your competitiveness and abilities. 

We assure you that you will thrive through the courses and become more 

excellent and extraordinary!

Department Arrangements

◆ Each student will be assigned a one-on-one academic supervisor.

◆ The course will be held in a small class. Students can learn more professional 

knowledge and experiences through face-to-face interactions.

◆ Associated professional courses will be taught in English in order to improve 

the ability of foreign languages.

◆ We encourage students to join the National Science and Technology 

Council funding university students research plan to raise their basic 

research ability.

◆ We encourage students to join the seminar to raise their academic research skills.

◆ We encourage students to join on-campus and off-campus activities to raise 

their learning motive.

◆ We encourage students to join school club activities to gain leading and 

service abilities.

◆ We encourage students to take courses across fields to enhance various 

professional abilities.

◆ We will invite elites from the industries to hold keynote addresses.

◆ We will hold internships or company visitations to give chances to experience 

the professional abilities and flexibility when entering the workplace.
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04文學院

特色規劃

◆ 邀請協同出席企業參訪及學習工作坊。

◆ 鼓勵師生學教共振。

◆ 鼓勵學生前往校友企業實習。

課程目標

◆ 數位媒體應用能力。

◆ 美學鑑賞能力。

◆ 創意發想能力。

◆ 獨立判斷能力。

◆ 團隊協作能力。

◆ 領導整合能力。

就　業

◆ 數位科技運用能力。

◆ 語文表達能力。

◆ 檔案管理能力。

◆ 文獻解讀能力。

◆ 論文撰寫能力。

升　學
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04College of  Liberal  Arts

Programs

◆ Invite students to join company visitations and workshops.

◆ Encourage teachers and students to connect through teaching and learning.

◆ Encourage students to attend internships.

Goals

◆ Ability of digital media application

◆ Ability of appreciate arts

◆ Ability of creative thinking

◆ Ability of independent judgements

◆ Ability of teamwork

◆ Ability of leading and unifying

Entering Workforce

◆ Ability of digital technology application

◆ Ability of expression

◆ Ability of file management

◆ Ability of literature review

◆ Ability of writing essays

Studying
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05 理學院

特色規劃

◆ 建議學生修習科技產業課程。

◆ 鼓勵學生修習專題研究課程，並能夠進行跨院、跨校、跨國際

合作研究。

◆ 鼓勵學生參加系學生會活動，學習溝通及領導統御能力。

◆ 鼓勵學生參加系友會活動，學習溝通能力。

◆ 鼓勵學生選擇各系所開設之學分學程，增加硬實力。

課程目標

◆ 增進學生就業潛力。

◆ 學生畢業時對產業現狀

有清晰圖像及適當的人

 脈，可自主選擇就業目

標，輕鬆就業。

就　業

◆ 提升學生理論課程的理

解能力。

◆ 學生畢業時可自主選擇

研究領域與研究方向，

輕鬆考上研究所進一步

 深造。

升　學
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05 College of  Science

Programs

◆ We suggest students take courses from the technology industry field.

◆ We encourage students to take courses for research projects and also be a 

part of cross-college, cross-campus, and international cooperation research.

◆ We encourage students to join the Student Association to learn to communicate 

and leadership.

◆ We encourage students to join the Alumni Association to enhance their 

communication ability.

◆ We encourage students to take courses of all departments to increase skills 

from all aspects.

◆ Students counseling to apply for National Science and Technology 

Council plan.

◆ Students counseling to apply for competitions.

Goals

◆ Enhance the potential needed when entering the workforce.

◆ Support students to have a clear image of the industry and obtain

connections. Have a clear sight of your future.

Entering Workforce

◆ Raise the ability of comprehension.

◆ Students may choose the field and topic for researching when 

graduating for graduate school.

◆ Learning more about work planning after training.

Studying
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06工學院

特色規劃

◆ 組成榮譽學程學生會，於每週固定時間（如：週六半天）聚會

中，委由特任老師指導學生小論文或專題研究撰寫要領，培養

學生未來專業論文撰寫能力。

◆ 依學生特質鼓勵於大一下學期時提出輔系修讀申請。

課程目標

◆ 提升英檢成績與證照標準，畢業前能考取 1 張以上之專業證照。

◆ 僅早與產業界作連結。

◆ 每學年至少舉辦 1 次企業參訪。

◆ 每學年至少舉辦 2 次產業界菁英蒞校演講。

就　業

◆ 須修完所有榮譽學程課程，兼有輔系修讀證明。

◆ 學生於大四畢業前，能夠發表會議論文或參與科技部大專學生

研究計畫。

◆ 結合修讀預研生規則，鼓勵優秀學生繼續留校就讀研究所。

◆ 提升學生之中英文期刊論文讀寫能力，增進將來研究專業學術

 能力。

◆ 學生須修習 2 個學期畢業專題課程且平均成績須為 8 0 分以上。

升　學
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06College of  Engineering

Programs
◆ Organize an Honors Program student association. Arrange a time (ex. every

Saturday for half a day) as a meeting for teachers to direct students to write their

essays or give advice for research projects.

◆ Encourage students to apply for a minor at the 2nd semester of freshman year.

Goals

◆ Set a higher standard for English proficiency tests and other certificate

tests. Acquire at least one certificate before graduation.

◆ To incorporate with the industry as early as possible.

◆ At least one company visitation every year.

◆ At least one company visitation every year.

Entering Workforce

◆ One must finish the Honors Program and hold a minor certificate.

◆ Students must be able to give a meeting essay or be able to join the 

National Science and Technology Council university students 

research plan.

◆ Combine pre-bachelor rules to encourage students to study graduate 

institute in TKU.

◆ Raise the ability of reading and writing Chinese and English journal 

essays. Enhance the capability of researching.

◆ Students must take bachelor thesis courses for 2 semesters and have 

an average grade of 80 or above.

Studying
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07 商管學院

特色規劃

◆ 提供具國際視野及永續經營與治理的跨領域之商管專業課程。

◆ 培育學生運用數據科學技術的能力。

◆ 輔導有意願學生修習並取得雙聯學位，鼓勵學生成為海外姊妹

 校交換生。

◆ 產業界菁英講座，銜接專業與職場。

課程目標

◆ 增加外語檢定考試之及格人數，提高外語檢定考試之層次。

◆ 透過跨領域課程、講座與產業實習，強化學生職場競爭力。

就　業

◆ 參與科技部大專學生研究計畫。

◆ 參與教師主持的研究案或擔任教學助理，培養學生研究能力。

◆ 參與校內、外學術性競賽與非學術性競賽獲得獎項。

◆ 修習並取得海外姊妹校之雙聯學位。

升　學
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07 College of Business and Management

Programs

◆ Provide business and management courses that include international

perspective and sustainable development.

◆ Cultivate the ability of using data science.

◆ Counsel students who are interested in joint degree and encourage students

to become an exchange student of a sister school abroad.

◆ Hold industry elite keynote addresses in order to help students to

incorporate with the profession and the industry.

Goals

◆ Increase the number of students that pass the foreign language proficiency

tests in order to raise the level of foreign language proficiency tests.

◆ Strengthen the workforce competitiveness through cross-field courses,

lectures and internships.

Entering Workforce

◆ Join the National Science and Technology Council university 
students research plan.

◆ Join the research program held by the teachers or be a part of the 

teaching assistants to gain research abilities.

◆ Participate and win the on-campus, off-campus academic competitions 

or non-academic competitions.

◆ Acquire a joint degree from an abroad sister school.

Studying
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08外語學院

特色規劃

外語學院榮譽學程共同專業課程旨在提供學生更寬廣的知識，補

足單一語種專才以外的知識及專業，並透過專題課程的訓練，提

高學生的表達能力，靈活運用外語。

課程目標

培養專、通兼備的外語人

才，包括具有外語、翻譯

、文學、文化等基礎知識

，深化就業能力。

就　業

培養每位學生皆具有多元

文化視野、獨立思考及獨

力研究能力，可繼續攻讀

本科碩（博）士學位。

升　學
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08
College of 
     Foreign Language and Literature

Programs

Honor program courses of the College of Foreign Language and Literature 

provide common subjects for students to receive broader knowledge to add 

on expertise and profession for language learning students. Increase the 

expression  ability and flexibleness of foreign language through the bachelor 

thesis course.

Goals

We hope to cultivate talents with professional or advanced foreign 

language abilities, including a basic understanding of translation, 

literature, and culture. 

Entering Workforce

We hope students of the Honors Program obtain the ability of 

multicultural vision, independent thinking and independent 

research ability while keeping on studying for the master’s degree 

of their own fields.

Studying
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09 國際學院

特色規劃

◆ 著重批判性思考的訓練與問題解決能力之應用。

◆ 加強國際經驗中的文化理解，推動全球與在地議題連結。

◆ 提升學生中英計畫撰寫與執行能力，培育未來國際領導人才。

課程目標

◆ 批判性思考訓練可銜接學生進入研究所之自主研究能力。

◆ 國際經驗與文化理解能力可協助學生出國深造。

◆ 研究計畫撰寫可協助學生進入研究所之整合及專業能力。

升　學

◆ 運用實務計畫撰寫能力於產業提案與執行。

◆ 透過在地與國際議題探討增進國際流通能力，擴大就業選擇。

◆ 以問題解決能力接軌就業所需之技能。

就　業
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09 College of International Affairs

Programs

◆ Focusing on the training of the adaptation of judgemental thinking and 

 problem solving.

◆ Enhance the culture understanding through international experiences in 

order to promote the connection of global-local matters.

◆ Raise the ability of writing Chinese-English research plans and 

implementation. Cultivate talents to be a future global leader.

Goals

◆ Program writing ability can be used on industry proposals and 

implementations.

◆ Discuss abilities that may assist international liquidity through local 

and global topics, in order to broaden job choices.

◆ Use the ability of problem solving to link to the skills needed when 

entering the workforce.

Entering Workforce

◆ Judgemental thinking training may help students with their independent  

research when entering graduate school. 

◆ International experiences and cultural understanding may help students  

to study abroad. 

◆ Research program planning might be useful with their integration and 

 professional abilities when entering graduate school.

Studying
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10教育學院

特色規劃

◆ 著重教育創新與應用。

◆ 由系主任定期輔導，同時與學長姐交流，以獲取選修課程建議。

◆ 針對修讀學生的個別需要，透過研討、探究式學習，進行專業學

術能力的培育。

◆ 課程採小班式的專題研究教學，經由密切的師生互動，增進學生

 問題解決與批判思考能力。

課程目標

◆ 擴增多元的教育創新能力。

◆ 提升教育科技應用整合能力。

◆ 促進職場競爭力。

◆ 擴大產學合作，與業界接軌。

◆ 邀請業師演講分享工作經驗，讓學生有進入職場之全方位準備。

◆ 結合實習與實務之課程，使學生在畢業前即對業界有足夠的認知。

就　業

◆ 培育專業創新與獨立研究能力。

◆ 達成學用合一的理想。

◆ 鼓勵學生參與科技部大專學生研究計畫。

◆ 鼓勵學生擔任研究助理或教學助理，培養其專業學術研究能力。

◆ 結合預研生修讀規則，鼓勵優秀學生繼續留校就讀研究所。

◆ 透過中英文期刊論文讀寫，增進學生獨立研究能力。

升　學

榮
譽
學
程
修
讀
手
冊

Goals

10College of  Education
Programs

◆ Focusing on education innovation and adaptation.

◆ Regularly tutor by the chairman; communicate with seniors to gain advice for

taking courses in order to cultivate professional academic ability.

◆ The course will be in a small class research project. Students can learn problem

solving and judgemental thinking through the interactions with the tutors.

◆ Expand the diversity of innovation education.

◆ Raise the educational technology application and integration ability.

◆ Raise the competitiveness in the workforce.

◆ Broaden Industry-Academy Cooperation, be prepared to enter the workforce.

◆ Hold industry elite keynote addresses in order to help students to

incorporate with the profession and the industry.

◆ Combine courses including internship and practical use. Ensure students

have a profound knowledge of the industry before graduating.

Entering Workforce

◆ Cultivate professional innovation and individual research abilities.

◆ To reach the goal of combining learning and application.

◆ Encourage students to join the National Science and Technology Council

university students research plan.

◆ Encourage students to become a research assistant or teaching assistant.

Cultivate the professional academic research ability.

◆ Combine the rules of pre-graduate school students, encourage students

to continue their master’s  degree in TKU.

◆ Enhance the individual research abilities through reading and writing

Chinese/English periodical essays. 

Studying
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10教育學院

特色規劃

◆ 著重教育創新與應用。

◆ 由系主任定期輔導，同時與學長姐交流，以獲取選修課程建議。

◆ 針對修讀學生的個別需要，透過研討、探究式學習，進行專業學

術能力的培育。

◆ 課程採小班式的專題研究教學，經由密切的師生互動，增進學生

 問題解決與批判思考能力。

課程目標

◆ 擴增多元的教育創新能力。

◆ 提升教育科技應用整合能力。

◆ 促進職場競爭力。

◆ 擴大產學合作，與業界接軌。

◆ 邀請業師演講分享工作經驗，讓學生有進入職場之全方位準備。

◆ 結合實習與實務之課程，使學生在畢業前即對業界有足夠的認知。

就　業

◆ 培育專業創新與獨立研究能力。

◆ 達成學用合一的理想。

◆ 鼓勵學生參與科技部大專學生研究計畫。

◆ 鼓勵學生擔任研究助理或教學助理，培養其專業學術研究能力。

◆ 結合預研生修讀規則，鼓勵優秀學生繼續留校就讀研究所。

◆ 透過中英文期刊論文讀寫，增進學生獨立研究能力。

升　學
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Programs

◆ Forming an honorary students association and having meetings at set time

every week (ex. Saturday afternoon). During the meetings, teachers will help

students with research papers and special topics to train their writing skills.

◆ According to every student’s characteristics, teachers will encourage students to choose

a minor in the second half of the freshman year.

◆ Raise English proficiency and acquire at least one professional certificate

before graduation..

◆ Have relations with different industries earlier.

◆ At least one visit to other companies per year. .

◆ At least two speeches given by elites in each industry per year.

.

Entering Workforce

◆Must complete all honorary course alongside with evidence of minor taken. .

◆Students in the honorary courses must be able to present their research

papers and special topics by graduation. .

◆Encourage students to try for graduate school.

◆Increase student’s English proficiency level in writing and reading to help

them excel in researching professional knowledge.

◆Students must complete two semesters worth of graduation special

topic courses with grades above 80.

Studying

11 AI College

Goals
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11 通識教育課程

特色規劃

通識教育是各學院專業系所學習的基礎，開設課程涵蓋不同的學門，

以滿足不同學院學生的需求。課程種類包含：

◎ 資訊教育學門：資訊科技發展趨勢與影響。

◎ 藝術欣賞與創作學門：藝術與人文。

◎ 中國語文能力表達學門：思考訓練與溝通藝術。

◎ 文學經典學門：經典文學的文化想像-閱讀生命的一堂課。

◎ 自然科學學門：能源解密。

◎ 全球視野學門：改變世界的大事。

◎ 全球科技革命學門：史觀科技。

◎ 歷史與文化學門：臺灣近現代史專題。

◎ 公民社會及參與學門：公民運動現況與發展。

◎ 社會分析學門：社會變遷與社會正義。

◎ 未來學學門：探索未來。

◎ 哲學與宗教學門：哲學專題。

課程目標

◆ 培養學生具有全球視野、反省現狀和關懷社會人群之能力。

◆ 透過通識博雅教育進行全面性之發展，作為高深專業學問之研究基

礎，亦可幫助不同領域知識的理解和溝通，提升學生的思考層次。榮
譽
學
程
修
讀
手
冊

Programs

The General Education Curriculum is the basis of every college. Vast courses meet   

the needs of particular college students. The courses includes:

◎ Information and Computer Education

◎ Arts Appreciation and Invention

◎ Chinese Language

◎ Classics in World Literature

◎ Natural Sciences

◎ Global Outlook

◎ Global Technology Revolution

◎ History and Culture

◎ Civil Society and Participation

◎ Social Analysis

◎ Futures Studies

◎ Philosophy and Religion

Goals

◆ Cultivate students to gain a global perspective, be judgmental about current

issues, and the ability of caring for society.

◆ Develop wholesome with liberal arts education. It not only helps  students to learn

the basics of deeper research, and also helps students to understand and communicate

with different fields, in order to raise the ability of higher-order thinking.

General  Education Curriculum12
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課外活動課程

特色規劃

課外活動課程是本校三環教育之一，為所有榮譽學程學生必修的課程

，計開設兩門，課程規劃從「個人」到「團體」，上學期開設「創意

與溝通」，著重在個人的創新、創意及與環境的溝通能力，下學期開

設「團隊領導與服務」，開展為團隊合作、領導和服務學習。另開設

一門全英語授課之「社團領導才能」，著重創建領導力之基本概念。

課程目標

榮譽學程的課外活動領域課程，主要聚焦於創意、溝通、領導、服務

四個面向。藉由做中學、錯中學、覺中學的課外活動團隊體驗式學習

，鍛鍊具備結合專業與通識的軟實力素養，期待能培育榮譽學程學生

畢業後具備公民實踐的高階競爭力。

Programs

Extracurricular Curriculum is one of the “Three Circles” of education and must  

be taken by every Honors Program student. 3 courses are included: 

“Creation and Communication” is opened in the 1st semester; “Leadership And 

Service” is opened in the 2nd semester. The course includes “self” and “group”. 

The course of the 1st semester is for self creativity and surrounding communication. 

The course of the 2nd semester is for teamwork, leadership and service-learning. 

There is also an all English course, “Leadership of Student Club”, to guide students 

to learn the basics of leadership.

Goals

The Extracurricular Curriculum will be focusing on creation, communication, 

leadership and service. Students can learn from performing, mistakes, and realization 

from Extracurricular Curriculum teamwork learning courses. We hope to cultivate 

students with soft powers including professional and general education, so the students 

graduating with the Honors Program will obtain a higher competitiveness with Civic 

Literacy ability.

13 Extracurricular Curriculum
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完成修讀榮譽學程的要求

1.每學期成績排名維持在班級前1 5%

如果沒有達到這個標準，修讀資格就會被教務處註銷。

必須等到符合修讀資格（前學期成績排名班級前 1 0 %）時，才能繼續

申請修讀喔！

2.修業年限內修畢學程規定學分

在大四（建築系大五）結束前，需修畢以下課程：

◆ 進階專業課程：至少修讀 4 科，修讀學分數至少 8 學分。

◆ 通識教育課程：至少修讀 3 科，修讀學分數至少 6 學分。

◆ 課外活動課程：至少修讀 2 科，修讀學分數至少 2 學分。

成績計算及學分的認定、採認與抵免

1.榮譽學程各科成績均列入學期成績平均計算。

2.認定及採認為畢業學分或相關必選修學分

◆ 已修習且成績及格之學程科目，均可計入畢業學分，惟全英語學士

 班及國企系國際商學全英語組，僅有全英語授課科目方可計入畢業

 學分。

◆ 進階專業課程可申請承認為就讀學系之系選修學分。

◆ 通識教育課程可申請承認為該學門之必修學分。

◆ 執行且完成「科技部大專學生研究計畫」者，可申請採認進階專業

 課程一科，至多申請一次。

3.修畢榮譽學程學生，錄取本校碩士班之學分抵免

在學期間修習碩士班課程及進階專業課程且不列入畢業學分者，至

多可抵免 2 0 學分。

Requirements
1. Students who take this program should have an average grade in the top 15% of

the class of the department (division) each semester. Those who fail to meet the
standards will have their program eligibility canceled by the Office of Academic
Affairs. Those who meet the requirements in the future may apply to take this
program again.

2. Required credits
Required courses must be taken before senior year (fifth year of Department of
Architecture) ends:
◆ Advanced Specialized Curriculum: At least 4 courses, 8 credits
◆ General Education Curriculum: At least 3 courses, 6 credits
◆ Extracurricular Curriculum: At least 2 courses, 2 credits

Grades, credits approval and credits transference
1. Grades from the Honors Program are included in the average academic grades.
2. Credits are recognized as graduation credits or associated elective credits.

◆ Courses that are taken and passed can all be considered as graduation credits. 
While English-Taught Bachelor's Program and the Division of Global Commerce 
(English-Taught) of the Department of International Business must take subjects 
taught in English to be able to counted towards graduation credits.

◆ Advanced Specialized Curriculum can be considered as elective credits by application.
◆ General Education Curriculum can be considered as required credits from the 

corresponding field.
◆ Those who have implemented and completed the "National Science and Technology 

Council university students research plan" may apply for the maximum of 
recognition of two credits for the advanced professional course.

3. Students who have finished the Honors Program, the credits can be transferred when 
studying for the master degree. Credits from master’s degree or Advanced Specialized 
Curriculum (that aren’t being considered as graduation credits) can be transferred 
up to 20 credits.

Rules about the program 14
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為了讓你順利達成榮譽學程結業的目標，我們特別設計了修課規劃表，讓

你知道目前的修讀進度及未來還要努力的方向，請好好利用喔！ 

進階專業課程 科　目　名　稱 修讀學年學期

科目一

科目二

科目三

科目四

通識教育課程 科　目　名　稱 修讀學年學期

科目一

科目二

科目三

課外活動課程 科　目　名　稱 修讀學年學期

科目一

科目二

在你大四（建築系大五）畢業前填滿這些格子後，

我們要恭喜你，完成修讀榮譽學程囉！

15

We designed a program chart for you to lead you to your goals. The chart is for 
you to list out the courses you are taking and will be taking.

Advanced Specialized Curriculum Year and Semester

General Education Curriculum Year and Semester

Extracurricular Curriculum Year and Semester

We congratulate you for finishing the honors program before graduating!
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